

Referat af AFDELINGSBESTYRELSESMØDE D. 5. august 2019 kl. 18.00

Indkaldte: Bitten, Ingrid, Käte, Lars, Peter, Flemming, Kim, Sam, og Dan

Afbud: Bitten og Kate og Sam

	Valg af ref./dir.	Bitten/Peter
1	Til og fra driften Status på punkterne	<p>Molokker, vi har besluttet at få en ny type Molok, som både er pænere at se på, og nemmere for forsyningen at tømme. Det er en dyrere løsning ca. 100.000 kr. at nedgrave, men vi kan godt finde pengene på budgettet.</p> <p>Omkring fliserne som var "faldet sammen", ved 117, så har vi ikke fået mere at vide, om det er rotter, eller om det er vand der har skyllet det væk.</p> <p>DV plan</p> <p>Markvandring, udskiftning af lameller til jerngitter på cykelstativer. Det vil koste ca. 60.000 kr. og vi kan finde pengene på konto 115, hvor der er "overskud". Det betyder vi kan etablere det i år.</p> <p>Der er meget ukrudt ved 194 – 214, som vi gerne bede om at få rensed ud i.</p> <p>Vi har set forslag til hvordan "baghaven" til beboerhuset kan se ud. Det er et flot forslag, men er det stadigvæk SU der bærer udgiften eller? Som udgangspunkt er vi positive. Det har været et ønske at pladsen bliver lukket mere af fra SU's side.</p> <p>Udendørslyset i gård 1 og ved carportene samt ved fuglestien er gået. Det skal tjekkes efter. Er der andre steder?</p> <p>Omkring materialegården, så har der været flere forskellige ønsker om hvordan den kan bruges, når denne nedlægges. Umiddelbart vil det på nuværende tidspunkt betyde, at vi kan bruge den til storskraldsordning. Ud over dette, vil driften gerne bruge noget af pladsen, f.eks. til opbevaring af lidt af maskinparken. Det er vi indforstået med, såfremt de er med til at betale for driften.</p>
2.	Godkendelse af referat.	Referat godkendt.
3.	Nye punkter til dagsorden.	Afdelingsmøde, vi bestiller sandwiches hos Paraplyen. Vi

		<p>starter med sandwiches kl. 18.30, og mødet starter kl. 19.00.</p> <p>Vi mødes kl. 18.00, hvis der er noget vi skal have talt om inden mødet.</p> <p>Husk der er budgetmøde den 15. august kl. 17.30 på hovedkontoret.</p> <p>Husk bestyrelsesmødet den 2. september 2019.</p>
4.	Hvissinge Nyt redaktion	Vi skal finde en ny repræsentant til redaktionen. Det kan vi gøre efter afdelingsmødet.
5.	Nyt fra 2020 planen	Intet til dette punkt, da vi skal se budgettet for 2020 igennem den 15. august.
6.	Til og fra SamarbejdsUdvalget	Peter læste referatet fra SU-mødet op, og gennemgik dagsordenen for den 29. august.
7.	Legeplads	<p>Vi talte om det ønske som der er kommet om at opsætte en gyngesæde eller lignende ved 109 – 117. Vi kom ikke frem til et konkret forslag på mødet, så punktet skal på igen til mødet i september. Kan vi få et tilbud på hvad det koster at få sat en gyngesæde op?</p> <p>Der er tit hundelorte på legepladsen ved 123. Er det muligt, ejendomsfunktionærerne se efter.</p>
8.	Indlæg til Hvissingenyt	Velkommen tilbage fra sommerferien. Husk afdelingsmødet. Ros til Henrik, han gør et stort arbejde.
9.	Nye datoer	
10	Evt.	